
 

 

 

Motion om missbruksvården 
De sociala problemen som följer av missbruk av alkohol och droger är ofta komplexa och en 
samsjuklighet finns ofta med psykiatrisk diagnos. 

Socialnämnden i Borlänge kommun lägger årligen ned stora belopp på missbruksvård. Inte 
sällan återfaller personer i missbruk trots att omfattande insatser sätts in. 

Utgångspunkten för all vård ska vara att den bygger på forskning och beprövade metoder. 
Dels för att veta att patienten blir bättre dels för att det vore oetiskt att sätta en patient på en 
behandling som inte gör denne gott. 

Kostnaderna för missbruksvården har rakat i höjden på senare år. Missbruket i samhället har 
även förändrats. Samtidigt verkar det oklart om de insatser som sätts in ger avsedd effekt. Vi 
behöver skapa större klarhet i vilka åtgärder som hjälper människor ur missbruk. 
Socialnämnden borde därför tillsammans med lämpliga forskare på högskola eller universitet 
skapa en kunskapsbild om vilka åtgärder som egentligen gör skillnad. 

Mot bakgrund av ovanstående yrkar vi moderater därför 

− att socialnämnden gör en kunskapssammanställning av olika vårdformers effektivitet 
för olika missbruk och diagnoser  

− att socialnämnden med denna kunskapssammanställning som utgångspunkt värderar 
och beslutar om lämpliga insatser utifrån individens problembild. 
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